

## **AS “Ditton pievadķēžu rūpnīca” valdes paziņojums akcionāriem!**

Saskaņā ar AS “Ditton pievadķēžu rūpnīca” akcionāru sapulces 2024.gada 27.septembra lēmumu, par akciju konversiju no dematerializētām (iepriekš uzrādītāja) uz reģistrētām akcijām, uz 03.02.2025. akciju konversijas process izpildīts.

Akcionāru reģistra nodalījums iesniegts LR Uzņēmumu reģistrā.

Pievēršam akcionāru uzmanību, ka saskaņā ar Komerclikuma 234.panta pirmo daļu, reģistrēto akciju uzskaiti ved Sabiedrība. Šajā sakarā akciju pārdošanas/pārejas gadījumā, akciju pārdevējam un/vai ieguvējam, jāiesniedz paziņojumu sabiedrībai par akciju pāreju, pievienojot dokumentus un veicot apmaksu par grozījumu veikšanu reģistra nodalījumā, saskaņā ar Komerclikuma 235.<sup>1</sup> panta noteikumiem.

AS “Ditton pievadķēžu rūpnīca”  
Padome, Valde.

## **Сообщение правления АО « Ditton pievadķēžu rūpnīca » акционерам!**

В соответствии с решением собрания акционеров АО « Ditton pievadķēžu rūpnīca» от 27 сентября 2024 года о конвертации акций из дематериализованных (ранее на предъявителя) в именные акции, по состоянию на 03.02.2025 г. процесс конвертации акций завершен.

Реестр акционеров внесен в Регистр Предприятий Латвийкой Республики.

Обращаем внимание акционеров, что в соответствии со статьей 234 (1) Коммерческого закона, Общество ведет реестр именных акций. В связи с этим, в случае продажи/передачи акций, продавец и/или приобретатель акций должен представить Обществу уведомление о передаче акций, а также документы и оплату за внесение изменений в раздел реестра, в соответствии с положениями статьи 235.<sup>1</sup> Коммерческого Закона.

АО « Ditton pievadķēžu rūpnīca »  
Совет, Правление.

## **Message of the Management Board of JSC ‘Ditton pievadķēžu rūpnīca’ to shareholders!**

In accordance with the decision of the shareholders' meeting of JSC “Ditton pievadķēžu rūpnīca” dated 27 September 2024 on conversion of shares from dematerialised shares (previously bearer shares) into registered shares, as of 03.02.2025 the process of conversion of shares has been completed.

The register of shareholders has been entered into the Register of Enterprises of the Republic of Latvia.

Please note that in accordance with Article 234 (1) of the Commercial Law, the Company maintains a register of registered shares. Therefore, in case of sale/transfer of shares, the seller and/or transferee of shares must submit to the Company a notice of transfer of shares, as well as documents and payment for making changes to the register section, in accordance with the provisions of Article 235.<sup>1</sup> of the Commercial Law.

JSC ‘Ditton pievadķēžu rūpnīca’  
Council, Management Board.